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  Protokół Nr 2/18 

z obrad II sesji VIII kadencji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie 

w dniu 30 listopada 2018r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 14.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 15.45. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Piotr Dziadoń - Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń, po czym powitał przybyłych radnych i gości: 

Pana Marka Olszewskiego –Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską – Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę oraz Panią Olgę Szostek,  

zaproszonych gości: 

Pana Mirosława Bobrowskiego – Radnego Powiatu Kętrzyńskiego, 

Pana Romana Kuriatę – Radnego Warmińsko-Mazurskich Izb Rolniczych Powiatu 

Kętrzyńskiego, 

kierowników jednostek organizacyjnych: 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Panią Danutę Bielecką – Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią                   

w Solance, 

Panią Grażynę Bień – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie, 

Pana Stanisława Kachniarz – Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej                            

i Mieszkaniowej w Srokowie, 

Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń kontynuując posiedzenie sesji na 

podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 13 gł. 
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„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Henryk Flis, 

kolejny z listy radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 1 i przeszedł do realizacji pkt 2 porządku 

obrad.  

 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego 
zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że porządek 

obrad (załącznik nr 4) radni otrzymali w zawiadomieniach w ustawowym terminie, 

który przedstawiał się następująco: 

1.   Otwarcie II sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Analiza zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2018 r. 

7.   Prace nad projektem budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. i Wieloletniej Prognozy  

     Finansowej  na lata 2019-2023. 

8.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1. Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo.  

8.2. Uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Srokowo z organizacjami  

      pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

     na 2019r.  

8.3. Wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy do Zgromadzenia Mazurskiego  

      Związku  Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

8.4. Wyznaczenia przedstawiciela gminy do Zgromadzenia Związku Gmin „Barcja”. 
8.5. Wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy Srokowo                               
      w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Rybacka „Wielkie Jeziora Mazurskie”. 
8.6. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018-2023. 

8.7. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018r. 

9.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11.  Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy Srokowo.                                                                                                             

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski zaproponował: 

- Zdjęcie z porządku obrad punktu 8.5 i wprowadzeniu do porządku obrad w to 

miejsce – zmiany uchwały Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 kwietnia 



3 

 

2006 r.   w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń na Rzecz Rozwoju Gmin 

Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich i wyznaczenia przedstawiciela do 

prac w Związku. 

 
- Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8.8 podjęcia uchwały w sprawie 

wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej na zdjęciu z porządku obrad punktu 8.5 i wprowadzeniu 

do porządku obrad w to miejsce – zmiany uchwały Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 28 kwietnia 2006 r. w sprawie przystąpienia do Związku 

Stowarzyszeń na Rzecz Rozwoju Gmin Północnego Obszaru Wielkich Jezior 

Mazurskich i wyznaczenia przedstawiciela do prac w Związku. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na zdjęciu                          

z porządku obrad punktu 8.5 i wprowadzeniu do porządku obrad w to 

miejsce – zmiany uchwały Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy Srokowo z dnia 

28 kwietnia 2006 r.   w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń na 

Rzecz Rozwoju Gmin Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich                         

i wyznaczenia przedstawiciela do prac w Związku. 

                                                                            
Radni Gminy Srokowo głosujący „za” wprowadzeniem zmiany do porządku obrad: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w punkcie 8.8 

podjęcia uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 
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Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad w punkcie 8.8 podjęcia uchwały w sprawie wniesienia 

skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 

                                                                            
Radni Gminy Srokowo głosujący „za” wprowadzeniem zmiany do porządku obrad: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
 
1.   Otwarcie II sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Analiza zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2018 r. 

7.   Prace nad projektem budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. i Wieloletniej Prognozy  

      Finansowej  na lata 2019-2023. 

8.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1. Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo.  

8.2. Uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Srokowo z organizacjami  

      pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

      na 2019r.  

8.3. Wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy do Zgromadzenia Mazurskiego  

      Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

8.4. Wyznaczenia przedstawiciela gminy do Zgromadzenia Związku Gmin „Barcja”. 

8.5. Zmiany uchwały Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 kwietnia  

      2006r.  w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń na Rzecz Rozwoju  

      Gmin Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich i wyznaczenia  

      przedstawiciela do prac w Związku. 

8.6. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018-2023. 
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8.7. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018r. 

8.8. Wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko- 

      Mazurskiego. 

9.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11.  Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła porządek obrad po zmianach. 

                                                                            
Radni Gminy Srokowo głosujący „za” wprowadzeniem zmiany do porządku obrad: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2 i przeszedł do realizacji pkt 3 porządku 

obrad.  

 

Pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że protokół             

z I sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 19 listopada 2018 r. był do wglądu w biurze 

Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik 

nr 5 do protokołu). Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się                           

z protokołem, który wiernie odzwierciedla przebieg pierwszej sesji Rady Gminy po 

czym zapytał radnych czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku 

zastrzeżeń poddał pod głosowanie protokół z I sesji Rady Gminy Srokowo z dnia                   

19 listopada 2018 r., podczas którego na sali obrad obecnych było 13 radnych.  
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Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z I sesji bez uwag                                

i jednogłośnie –  13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” przyjęciem protokołu: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do realizacji pkt 4 porządku 

obrad.  

                                      

Pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik 

nr 6 do protokołu). 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym czyli 

od 19 listopada 2018r. do 29 listopada 2018 r. wydał jedno zarządzenie: 

1. Zarządzenie nr 75/2018 z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

do przeprowadzenia inwentaryzacji sprzętu Obrony Cywilnej stanowiącego mienie 

Skarbu Państwa. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że we wskazanym okresie 

międzysesyjnym miały miejsce następujące zdarzenia: 

- Odbyło się spotkanie z Zespołem Interdyscyplinarnym funkcjonującym w gminie, 

podczas którego omawiano sprawy związane z przemocą, wstępnie określono 

kierunki działań, które będą podejmowane w najbliższym czasie oraz kształt zespołu 

w jakim będzie funkcjonował;  

– przeprowadzono spotkanie z kierownikami jednostek organizacyjnych gminy; 
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– uczestniczono we wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy; 

– spotkał się ze starostą kętrzyńskim, podczas którego omówiono sprawy bieżącej 

współpracy i plany związane z realizacją zadań na przyszły rok; 

– poprosił o spotkanie z projektantem w sprawie dokumentacji na przebudowę 

wodociągu w Srokowie ze względu na to, że posiadane pozwolenie wygasa. Dlatego 

też musimy szybko podjąć starania o to, aby je uzyskać co związane jest z realizacją 

dużego projektu, który również zgłosiliśmy do programu Polska-Rosja; 

- w dniu dzisiejszym uczestniczono w posiedzeniu zespołu uzupełnienia dokumentacji 

w Starostwie Powiatowym w Kętrzynie; 

– wydawane były decyzje administracyjne i uzgodnienia związane między innymi                  

z uruchomieniem nowych połączeń komunikacyjnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  zapytał czy radni mają 

zapytania do złożonych informacji, a w związku z ich brakiem zamknął pkt 4 po czym 

przystąpił do realizacji pkt 5 porządku obrad. 

 

Pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił radnych o składanie interpelacji              

i zapytań. 

Radny Marek Stachurski powiedział, że w Siemkowie zostały zamontowane lampy, 

które świeciły dwa lub trzy wieczory po czym zostały wyłączone. Radny zapytał jaka 

jest tego przyczyna? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że w Siemkowie jest nowa 

instalacja, która wymagała uzyskania warunków do przyłączenia do sieci oraz 

wszystkich procedur wymaganych podczas instalowania nowej instalacji, sieci, 

licznika itd. Ze względu, że te procedury są długie i trwają ok. kilku miesięcy to 

obecnie mamy podpisaną umowę na wykonanie tego przyłącza z zakładem 

energetycznym, były wydane warunki, instalacja jest wykonana i sprawdzona (poza 

licznikowo). Na dzień dzisiejszy został dostarczony do zakładu energetycznego 

schemat oraz wszystkie dokumenty, które są niezbędne do dokonania odbioru tej 

instalacji. Po jej odbiorze wystąpimy o założenie licznika.    

Radny Marek Stachurski zapytał czy jest szansa, aby do świąt lampy były już 

podłączone?  
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że będzie próbował, aby do 

świąt lampy były już podłączone.    

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń ze względu na brak interpelacji                   

i dalszych zapytań zamknął punkt 5 po czym przeszedł do realizacji punktu 6 

porządku obrad. 

 

Pkt 6. 

Analiza zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał 

(załącznik nr 7 do protokołu) radni otrzymali w formie papierowej w ustawowym 

terminie, a temat był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. 

Przewodniczący zapytał Panią Skarbnik czy może dodać jeszcze jakieś informacje 

inne niż te, które były poruszane na komisjach? 

 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek uważa, że dla uczestników dzisiejszej sesji warto 

byłoby ogólnie ująć dyskusję, która miała miejsce podczas komisji. Radna poprosiła, 

aby Pani Skarbnik powiedziała jak wyglądają zobowiązania podatkowe, czy wszystko 

idzie zgodnie z planem, czy są jakieś problemy i czy są możliwe jakieś problemy, 

które mogą się pojawić do końca roku budżetowego?  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że dochody własne gminy tworzą 

podatki i opłaty lokalne od osób fizycznych oraz osób prawnych, dochody z mienia 

gminy, opłata skarbowa, opłata prolongacyjna, karta podatkowa i inne. Na dzień                

30 września dochody z mienia gminy zostały zrealizowane w 20,55%  przy czym 

najniższe wykonanie mieliśmy ze sprzedaży mienia - 3,6%. Niestety nie udało się 

nam przeprowadzić sprzedaży nieruchomości nad Jez. Rydzówka, który wzbogaciłyby 

nasz budżet o ok. 600-800 tys. zł. Jeżeli chodzi o wpływy z podatków i opłat 

lokalnych (podatek rolny, od nieruchomości, od środków transportowych i podatek 

leśny) to kształtują się one na następującym poziomie: podatek od osób prawnych - 

72,15%, zaś podatek od osób fizycznych 70,46%. Dochody z opłaty skarbowej  

zrealizowano w wysokości 75,8% planu. Podatek dochodowy od osób fizycznych 

wykonano na poziomie 75%. Udział w podatku dochodowym od osób prawnych na 

planowane 80 tys. zł zrealizowano 48%; opłaty za zezwolenie na sprzedaż alkoholi 

zrealizowano w 90,57%. Skarbnik powiedziała, że nie przewidujemy większych 

zagrożeń, ale być może coś się może zdarzyć. Nie przewiduje żadnego zagrożenia               

w realizacji podatku dochodowego od osób fizycznych. Jeśli chodzi o podatek od 

osób prawnych to niestety firmy działające w naszej gminie nie są zbytnio 
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dochodowe o czym może świadczyć fakt iż dwa lata temu podatek ten był 

realizowany w granicach 80 tys. zł, a teraz zauważamy coraz mniejszą realizację. 

Jeśli chodzi o górne stawki podatkowe za okres sprawozdawczy to wpłynęła kwota 

51 tys. zł, która jest skutkiem obniżenia przez Radę Gminy stawek podatku od 

nieruchomości. Jeśli chodzi o podatek od osób prawnych jest to kwota 2 272 zł. 

Wysokość podatku od środków transportowych od osób fizycznych – 10 523 zł, a od 

osób prawnych – 3 739 zł. Skutki udzielonych ulg i zwolnień za okres sprawozdawczy 

wynoszą 9632 zł i dotyczą podatki od nieruchomości. Skutki decyzji wydanych przez 

organ podatkowy (umorzenia, odroczenia dla 14 osób) to kwota 4 331 zł co stanowi 

0,24% przypisu podatków. Kwotę 5 787 zł odroczono poza termin płatności (czyli 

poza III kwartał). Zastosowane ulgi z tytułu odłogowania gruntów to kwota 307 zł; 

odpisy dotyczące obrotu ziemią to 36 503 zł. Rolnikom zastosowano ulgi ustawowe  

w kwocie 265 045 zł w tym inwestycyjne w wysokości 20 218 zł, a z tytułu kupna 

ziemi 84 920 zł; z tytułu wieku lasów wchodzących w skład rezerwatów na kwotę 

79 283 zł. Od ok. 10 lat ulgi te nie podlegają refundacji z budżetu państwa i stanowią 

184 423 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy radni mają jakieś 

pytania, a w związku z ich brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji 

dotyczącej analizy zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2018 r. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –                      

13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację dotyczącą analizy zobowiązań podatkowych                                               

za trzy kwartały 2018 r. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za”: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt 7 porządku 

obrad.  
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Pkt 7. 

Prace nad projektem budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. i Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  na lata 2019-2023. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że radni                       

w terminie ustawowym otrzymali materiał dotyczący projektu budżetu Gminy 

Srokowo na 2019 rok oraz WPF na lata 2019-2023, a temat był analizowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś 

pytania w dniu dzisiejszym po czym przypomniał, że temat ten nadal będzie 

przepracowywany w kolejnym miesiącu, a następnie otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że z dwoma komisjami stałymi już 

umówiony, a w najbliższym czasie będzie uczestniczył w kolejnych posiedzeniach po 

to, aby przed dniem 15 grudnia można było wypracować wnioski celem 

przygotowania potencjalnych autopoprawek do budżetu. Chodzi o to, aby przed 

wskazaną datą wszelkie uwagi z komisji mogły trafić do Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego celem złożenia wniosku o opinię w sprawie budżetu. Takie działanie 

usprawni pracę nad projektem budżetu co pozwoli na jego przyjęcie w dniu                        

27 grudnia.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy radni mają jakieś 

pytania, a w związku z ich brakiem zamknął pkt 7 i przeszedł do realizacji pkt 8 

porządku obrad. 

 

Pkt 8.  

Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1. Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że temat był 

analizowany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych, a na dzień dzisiejszy do 

Biura Rady Gminy wpłynęły już trzy projekty uchwał (z czego dwie od tej samej 

grupy radnych) w sprawie ustalenia Wynagrodzenia dla Wójta Gminy Srokowo. Jeśli 

chodzi o kolejność podejmowania głosowania nad uchwałami to Przewodniczący 

zaproponował, aby w pierwszej kolejności był podejmowany projekt „dalej idący”- 

czyli przyznający Panu Wójtowi wyższe wynagrodzenie. Jeśli uchwała zostanie 

podjęta to kolejna nie będzie już procedowana, ale jeśli radni tak nie zdecydują to 

zostanie poddany pod głosowanie drugi projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Mościcki złożył wniosek, aby oba projekty uchwał były 

przegłosowane w sposób tajny ponieważ głosowanie dotyczy osoby Pana Wójta.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń uważa, że tajność głosowania 

dotyczy innej tematyki, ale na pewno nie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy w związku z chwilową nieobecnością Radcy Prawnego  

poprosił o przegłosowanie przejścia do kolejnego punktu porządku obrad.  

 Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych większością głosów –                      

11 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   2 gł. „wstrzymujących się”  przeszła do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo o godzinie 14.55 ogłosił przerwę, która trwała 

do godziny 15.12. Podczas przerwy na obrady przybył                                                   

Radca Prawny Ryszard Bielański. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń po przerwie przypomniał co było 

tematem dyskusji. Powiedział, że wpłynął wniosek radnego o przeprowadzenie 

głosowania tajnego nad każdą z uchwał. Przewodniczący uważa, że głosowanie tajne 

w tej sprawie jest niezasadne i niezgodne z ustawą o samorządzie gminnym.  

Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że nie można utajnić głosowania nad 

tym tematem. Głosowanie tajne obowiązuje tylko w zakresach wskazanych                         

w ustawie. Jeśli jest kilka projektów uchwał dotyczących wysokości wynagrodzenia to 

rada przyjmuje najbardziej czytelne i najdalej idące projekty uchwał zawierające 

najbliższe stawki do maksymalnych. W tym przypadku w pierwszej kolejności 

należałoby przegłosować projekt uchwały najdalej idący i jeśli zostałby przyjęty przez 

Radę to drugi projekt zostaje bezprzedmiotowym. Jeśli zaś nie zostałby podjęty, 

wtedy należy przegłosować drugi projekt uchwały. Taka procedura przy omawianiu 

wynagrodzenia Wójta powinna być zastosowana. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że pierwszy projekt uchwały, który będzie za 

chwilę przegłosowywany zawiera wniosek z uzasadnieniem merytorycznym co do 

wysokości wynagrodzenia. Na posiedzeniu komisji żaden z przywołanych 

argumentów w tym merytorycznym uzasadnieniu nie został zakwestionowany, więc 

w związku z tym namawiał radnych do jego poparcia. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że kolejny wniosek, który będzie podlegał 

głosowaniu różni się od jego wcześniejszej wersji. W swej treści zawiera propozycję 

nowego wynagrodzenia Wójta Gminy na łączną kwotę 8 100 zł brutto, na które 

składają się następujące części składowe: 

1. Wynagrodzenie zasadnicze w wysokości – 4 100 zł. 

2. Dodatek funkcyjny w wysokości – 1 500 zł. 

3. Dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku  

    funkcyjnego łącznie – 1 680 zł. 

4. Dodatek stażowy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego - 820 zł. 
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Radna powiedziała, że na komisjach mówiła o tym, że grupa radnych, która wnosi 

projekt uchwały pod obrady dzisiejszej sesji proponuje, aby każda sesja 

absolutoryjna była okazją do pochylenia się nad tą uchwałą i nad ewentualnymi 

zmianami do tej uchwały. Radna powiedziała, że wskazano takie, a nie inne kwoty 

ponieważ jesteśmy małą, ubogą (o ile nie najuboższą) gminą z małymi dochodami 

porównując dochody w innych gminach powiatu. Kolejną sprawą jest to, że na tle 

wynagrodzenia Wójta, wynagrodzenia pracowników w urzędzie są bardzo niskie. 

Radni chcieli przy tej okazji zwrócić uwagę na fakt, że trudno zachowywać te 

proporcje, ale warto się nad nimi pochylić. Radna powiedziała, że radni bardzo 

kibicują Panu Wójtowi i że są do jego dyspozycji w każdym zakresie. Ich celem nie 

jest rzucanie kłód pod nogi Wójta, a wręcz przeciwnie – z niecierpliwością czekają na 

wyniki pracy Pana Wójta.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji odczytał projekt uchwały nr II/5/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo, a następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie (projekt uchwały dalej idącej zawierającej 

wyższe pobory dla Wójta Gminy).  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych większością głosów                           

–   5 gł. „za”,  8 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  nie podjęła 

uchwały  Nr II/5/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo                                        

– uchwały dalej idącej. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Henryk Flis 

 2. Maciej Kuriata 

 3. Józef Łastówka 

 4. Krzysztof Mościcki 

 5. Wojciech Prawecki 

  

Radni głosujący „Przeciw” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Agnieszka Gajowniczek 

 4. Andrzej Kuriata 

 5. Renata Mendala 

 6. Marek Stachurski 

 7. Jarosław Stanicki 

 8. Marek Wawer 
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z niepodjęciem 

pierwszego projektu uchwały przez Radę Gminy Srokowo odczytał projekt uchwały        

nr II/5/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo, a następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie (drugi projekt uchwały zawierającej niższe pobory dla Wójta Gminy                       

w kwocie 8 100 zł).  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych większością głosów                           

–   8 gł. „za”,  5 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła 

uchwałę  Nr II/5/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Agnieszka Gajowniczek 

 4. Andrzej Kuriata 

 5. Renata Mendala 

 6. Marek Stachurski 

 7. Jarosław Stanicki 

 8. Marek Wawer 

Radni głosujący „Przeciw” podjęciu uchwały: 

 1. Henryk Flis 

 2. Maciej Kuriata 

 3. Józef Łastówka 

 4. Krzysztof Mościcki 

 5. Wojciech Prawecki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.1 i przeszedł do realizacji pkt 8.2 

porządku obrad.  

 

 

8.2. Uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Srokowo                           

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2019r.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że radni otrzymali 

projekt uchwały w terminie ustawowym po czym poprosił Panią Sekretarz Małgorzatę 

Chociełowską o wprowadzenie do tematu. 
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Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że radni otrzymali 

poprawioną stronę programu, która zawierała wyższe środki przeznaczone na 

realizację zadań priorytetowych. Kwoty te zostały zmienione i dostosowane do 

projektu budżetu, a dotyczyły one takich zadań jak: 

a) wypoczynek dzieci i młodzieży, organizacja czasu wolnego dla dzieci i młodzieży                

w okresie wakacji na kwotę 4500 zł; 

b) rozwój, promocja talentów, wspieranie funduszy stypendialnych na kwotę 8000 zł; 

c) kultura i promocja, podtrzymanie kultury i tradycji mniejszości narodowych na 

kwotę 6000 zł; 

d) promocja rękodzieła na kwotę 5000 zł; 

Łączna kwota przeznaczona na realizację zadań priorytetowych wynosi 23 500 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku     

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę 

o odczytanie projektu uchwały nr II/6/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Srokowo                           

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2019 r., a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/6/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Srokowo                           

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2019r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 
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 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.2 i przeszedł do realizacji pkt 8.3 

porządku obrad.  

 

8.3. Wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy do Zgromadzenia 

Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

był analizowany podczas posiedzenia komisji stałych po czym poinformował, że 

zaproponowano, aby na przedstawiciela Gminy Srokowo wskazać Pana Stanisława 

Kachniarza. Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Pan Stanisław Kachniarz wyraża 

zgodę na reprezentowanie Gminy Srokowo w MZMGO w Giżycku? 

Kierownik ZGKiM Srokowo Stanisław Kachniarz wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku    

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława 

Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr II/7/18 Rady Gminy Srokowo z dnia  

30 listopada 2018 r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy do 

Zgromadzenia Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami,                 

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/7/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy do Zgromadzenia 

Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 
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 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.3 i przeszedł do realizacji pkt 8.4 

porządku obrad.  

 

8.4. Wyznaczenia przedstawiciela gminy do Zgromadzenia Związku Gmin 

„Barcja”. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w terminie, ale nie wyznaczono jeszcze osoby, która 

reprezentowałaby naszą gminę i uczestniczyła w pracach „Barcji”. Przewodniczący 

poprosił o zgłaszanie kandydatur, po czym otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że poprzednio w pracach Związku 

Gmin „Barcja” uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń. Wójt 

zaproponował kandydaturę Pana Piotra ponieważ zna on wszystkie tematy 

realizowane przez ostatnie cztery lata w Związku, a ponadto czeka nas  dość duża 

batalia w temacie ścieżki rowerowej od nowej Różanki do Solanki, a w związku                   

z powyższym dobrze byłoby, abyśmy mogli wspólnie nadal kontynuować działania na 

rzecz zrealizowania tego tematu.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń wyraził zgodę na prace                       

w Związku Gmin „Barcja”. W związku z brakiem dalszej dyskusji poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę o odczytanie projektu 

uchwały nr II/8/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

wyznaczenia przedstawiciela gminy do Zgromadzenia Związku Gmin „Barcja”,                   

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/8/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie Wyznaczenia przedstawiciela gminy do Zgromadzenia Związku 

Gmin „Barcja”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 
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 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.4 i przeszedł do realizacji pkt 8.5 

porządku obrad.  

 

8.5. Zmiany uchwały Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy Srokowo z dnia                      

28 kwietnia 2006r.  w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń                

na Rzecz Rozwoju Gmin Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich                 

i wyznaczenia przedstawiciela do prac w Związku. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali, a temat omawiano podczas posiedzenia wspólnego komisji stałych. 

Za zgodą radnego Pana Krzysztofa Mościckiego jego kandydatura została zgłoszona 

do udziału w pracach stowarzyszenia. Przewodniczący Rady Gminy otworzył 

dyskusję, a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Srokowo Jarosława Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr II/9/18 Rady 

Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie zmiany uchwały                            

Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 kwietnia 2006r.  w sprawie 

przystąpienia do Związku Stowarzyszeń na Rzecz Rozwoju Gmin Północnego Obszaru 

Wielkich Jezior Mazurskich i wyznaczenia przedstawiciela do prac w Związku,                        

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/9/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/197/06 Rady Gminy Srokowo z dnia                      

28 kwietnia 2006r.  w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń                

na Rzecz Rozwoju Gmin Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich                 

i wyznaczenia przedstawiciela do prac w Związku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 
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 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.5 i przeszedł do realizacji pkt 8.6 i 8.7 

porządku obrad.  

 

8.6. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2018-2023. 

8.7. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że radni otrzymali 

materiały w terminie po czym zapytał Panią Skarbnik czy pojawiły się jakieś nowe 

zmiany zarówno w Wieloletniej Prognozie Finansowej jak również w budżecie gminy? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że tak ponieważ po komisjach 

otrzymaliśmy zmiany do budżetu dotyczące dofinansowania zadań własnych. Zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo dotyczą zmiany wartości przyjętych 

w budżecie po stronie dochodów i wydatków.  

Jeśli chodzi o zmiany w budżecie to zmniejsza się   kwoty dochodów budżetu gminy 

w związku z decyzjami  Wojewody o zmniejszeniu  dotacji na zadania zlecone: 

- Decyzja Wojewody z dnia 15 listopada 2018 r. Nr FK 417/2018 r. t. j.  na : 

- pomoc państwa w wychowywaniu dzieci - wspieranie rodziny -kwota zmniejszenia 

28 830zł;  

- świadczenia wychowawcze  kwota zmniejszenia - 98 938 zł tzw. 500+; 

- świadczenia rodzinne  kwota zmniejszenia - 229 575 zł ;  

oraz na zmniejszenie środków na dofinansowanie zadań własnych Decyzja Wojewody 

NR 466/2018 z dnia 27 listopada 2018 r. t. j. na : składki na ubezpieczenia 

zdrowotne zmniejszenie  o kwotę  6892 zł , na realizację zasiłków okresowych 

zmniejszenie  o kwotę 23 699zł , zasiłków stałych - zmniejszenie  o kwotę 6 333 zł;   

- Decyzja Wojewody nr 447/2018 z dnia 27 listopada 2018 r. o zwiększeniu  środków 

na dofinansowanie bieżącej działalności ośrodka pomocy społecznej - kwota 7343 zł.  

    

Dokonuje się zmian  w wydatkach w  jednostce GOPS  na podstawie  wyżej 

wymienionych decyzji.  

Dokonuje się zmian w jednostce Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej na podstawie 
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wniosku  Kierownika GOPS o  przeniesienia środków pomiędzy  rozdziałami 

zmniejszając środki na wypłaty dodatków mieszkaniowych (rozdz. 85215)  o kwotę 

10 000 zł z  jednoczesnym zwiększeniem środków na zakup dodatkowego serwera do 

biura GOPS  rozdz. 85219 t. j. kwota 4000zł oraz zasiłek celowy dla pogorzelców 

rozdz. 85214-6000 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku   

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę 

o odczytanie projektu uchwały nr II/10/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2018-2023, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/10/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                    

na lata 2018-2023 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy radni mają jakieś 

pytania do zmian budżetu Gminy Srokowo, a w związku z ich brakiem poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława Stanickiego o odczytanie 

projektu uchwały nr II/11/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                     

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r., a następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     
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0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/11/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.6 i 8.7, a następnie przeszedł do realizacji 

pkt 8.8 porządku obrad.  

 

8.8. Wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Pana Wójta                          

o przedstawienie treści projektu uchwały. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w dniu 28 września 2018 roku 

została podjęta uchwała nr LV/289/18 w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również tryb ich pobierania. Uchwała przekazana została w trybie nadzoru 

do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie w celu stwierdzenia jej zgodności 

z obowiązującym prawem. Rozstrzygnięciem nadzorczym wydanym w dniu                      

2 listopada 2018 roku  Wojewoda Warmińsko-Mazurski stwierdził nieważność 

badanej uchwały w części dotyczącej § 4, § 5 pkt. 1 w zakresie sformułowania                  

„ w terminie do 10-go dnia następnego miesiąca po upływie miesiąca, w którym 

świadczono usługi”, § 6 załącznika do wymienionej uchwały. Po przeanalizowaniu 

rozstrzygnięcia, Radca Prawny zaproponował wniesienie skargi na to rozstrzygnięcie. 

Wójt Gminy zgadza się z tym wnioskiem i uważa, że powinniśmy wnieść taką skargę 
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do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie ponieważ to rozstrzygnięcie 

nie posiada żadnego uzasadnienia, a co za tym idzie powinniśmy spróbować podjąć 

postępowanie odwoławcze przed sądem i utrzymać naszą uchwałę w mocy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jakiego rzędu koszty są z wiązane                           

z odwołaniem się od rozstrzygnięcia Wojewody? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że przy tego typu sprawach nie 

ponosi się żadnych kosztów, gdyż jest to postępowanie administracyjne. Nie 

ponosimy również kosztów zastępstwa procesowego ze względu na to, że mamy 

swojego Radcę Prawnego, który będzie zobowiązany ten temat poprowadzić przed 

sądem.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy jedynym kosztem 

będzie delegacja naszego Radcy Prawnego? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że nie ponieważ jest on u nas 

zatrudniony na umowę cywilno – prawną co oznacza, że musi się liczyć                                 

z kosztami zastępstw procesowych i uczestnictwach w postępowaniach sądowych.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę                    

o odczytanie projektu uchwały nr II/12/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr II/12/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2018 r.                          

w sprawie Wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Piotr Dziadoń 

 3. Henryk Flis 

 4. Agnieszka Gajowniczek 

 5. Andrzej Kuriata 

 6. Maciej Kuriata 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 
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 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.8 i przeszedł do realizacji pkt 9 porządku 

obrad.  

 

 

 

Pkt 9.     

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w związku                        

z tym, że na zapytanie radnego Marka Stachurskiego została udzielona odpowiedź  

zamknął punkt 9, a następnie przeszedł do punktu 10 porządku obrad.  

Pkt 10.   

Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o składanie wolnych 

wniosków, informacji i oświadczeń. 

1.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że dwa tygodnie temu na jego 

ręce został złożony wniosek dotyczący ograniczeń komunikacyjnych związany ze 

zmniejszeniem kursów autobusów przez Firmę ARRIVA. Wniosek mieszkańców został 

przesłany do firmy transportowej. W między czasie podjęto działania związane                       

z uzupełnieniem braków komunikacyjnych i na dzień dzisiejszy wydane zostały 

uzgodnienia do korzystania z naszych przystanków autobusowych dla dwóch 

podmiotów, które chcą uruchomić regularne połączenia komunikacyjne na terenie 

naszej gminy. Jedno z przedsiębiorstw chce uruchomić sześć połączeń w ciągu dnia 

na trasie Kętrzyn-Srokowo przez Nową Różankę, a drugie przedsiębiorstwo chce 

uruchomić połączenia na trasie Giżycko-Węgorzewo-Srokowo-Olsztyn w ilości sześciu 

połączeń w ciągu dnia. Jedna z Firm musi dokonać uzgodnień z Izbą Transportu 

Drogowego i Starostwem Powiatowym w Kętrzynie, a druga z ITR i Marszałkiem 

Województwa. 

Radny Krzysztof Mościcki zaproponował, aby z firmą, która będzie chciała pracować 

na terenie Powiatu spróbować dokonać nowego ustalenia, a mianowicie chodzi                      

o okrężną linię przy czym w jedną stronę transport byłby puszczony przez Nową 

Różankę, a w drodze powrotnej przez Wikrowo, Windę i kolejne miejscowości co 

spowoduje, że inni mieszkańcy naszej gminy również będą mieli możliwość 

korzystania z tych przejazdów. 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że przy najbliższej okazji ta 

kwestia również będzie poruszona. 

2.Radny Powiatu Kętrzyńskiego Mirosław Bobrowski serdecznie podziękował za 

zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady Gminy Srokowo. Wierzy, że współpraca Gminy 

Srokowo ze Starostwem w Kętrzynie poprzez jego osobę będzie układała się bardzo 

dobrze dzięki czemu będzie służyła dobru dla naszego społeczeństwa.  

3.Przewodniczacy Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że w dniu                    

19 grudnia 2018 r. w Sali GOK Srokowo odbędzie się bezpłatne szkolenie „BHP                    

w rolnictwie” organizowane przez KRUS Kętrzyn. 

4.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że w związku z pojawiającymi 

się wieloma informacjami dla rolników, w najbliższym czasie za pośrednictwem 

sołtysów planuje utworzenie bazy z adresami e-mail wszystkich rolników po to, aby 

wszelkie wiadomości mogły być przekazywane na bieżąco. 

5.Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jak wygląda wdrażanie projektu „E-urząd”                  

i kiedy można się spodziewać wyników jego wdrożenia? Kiedy będą wprowadzone 

pierwsze próby użycia tego systemu przez mieszkańców naszej gminy, czy to będzie 

ostatni kwartał podatku czy też dopiero po nowym roku?  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  odpowiedział, że jeśli chodzi o wywiązanie się 

urzędu i uzyskanie wskaźników w tym projekcie to wymagane jest dokonywanie 

różnych operacji związanych ze składaniem wniosków bądź też dokonywanie opłat 

oraz płatności poprzez tzw. przelewy masowe. Każdy podatnik będzie miał swój 

własny i wyodrębniony rachunek przy czym po założeniu swojego profilu w urzędzie 

będzie mógł sprawdzać własne zobowiązania podatkowe i inne zobowiązania jeśli 

będą się pojawiały. System przelewów masowych zostanie uruchomiony od                       

1 stycznia 2019 roku, aby z chwilą wydania decyzji podatkowych można było 

realizować zobowiązania podatkowe we wskazany sposób. Jeśli minimum 100 osób 

dokona co najmniej trzykrotnie operacji związanych z przelewami masowymi to 

zostanie wykonany nasz wskaźnik projektowy. Projekt „E-urząd” technicznie został 

zakończony, a teraz jest na etapie wdrażania elektronicznego obiegu dokumentów na 

wersji roboczej, a pełna wersja będzie obowiązywała od dnia 1 stycznia 2019 r.                  

Na początku będziemy prowadzili dziennik podawczy w wersji papierowej                          

i elektronicznej. Program ten zdecydowanie ułatwi pracę na płaszczyźnie gospodarki 

przestrzennej poprzez wydawanie decyzji administracyjnych oraz zaświadczeń                     

o przeznaczeniu danych działek w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego i studium. Ponadto jeśli będzie taka potrzeba to w każdej chwili 

istnieje możliwość przeprowadzenia dodatkowych szkoleń dla pracowników.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń w związku z  brakiem dalszych wniosków, 

informacji i oświadczeń zamknął punkt bieżący, a następnie przystąpił do realizacji 

ostatniego punktu porządku obrad. 
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Pkt 11.   

Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy Srokowo.                                                                                                             

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń wypowiadając formułę „Wobec 

wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie II sesji Rady Gminy Srokowo”,  

po czym o godz. 15.45 zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 24  strony i 15  załączników. 
 
 
 
 
 
 

 
                                                                         Przewodniczący Rady Gminy Srokowo                                                                  

                                                                                            Piotr Dziadoń 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 
 


